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Protokoll fört vH Bronsyxan $amfälllghetsförenlngs
ordlnarle årsståmma {997O$'27 I Brandthovda-
skolans matsal.
Antal nårvarande: 28 röstberåtigade

Ordförande Magnus Månson häbade de nårvarande vålkomna och förklarade ståmman öppnad.

S 1. Dagordnlng
Den föreslagna dagordningen godkåndes, med et tillågg. På punkt 15, övriga frågor
tillades frågan om enkåten kring belpning på garageplanerna.

$ 2, Ordf. och sekr.
Till ordförande för ståmman valdes Magnus Månson och till seketerare valdes lör stiimman
Peter Haglund.

$ 3. Justerlngsmän
Tilljustefingsmån tillika rösträknare för stilmman valde Nib Glaveby resp. fllllka rt*rtäknarc
Lars Anneteg

$ 4. Kallelse tlll
Ståmman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt stämman

S 5. Styrelsens
Sekreterare Peter Haglund läste verksamhetsberåtteben. berättelser
Ordförande Magnus Månson informerade om ail styreben åmnar göra en upp
stållning över vilka inventarier resp. tillvilket antLalsom föreningen bör ha tillgångliga.
Kassören Erik Wredling redogjorde för Mnst- och Förlusträkningen för det gångna
verksamhetsåret 1 996-01 -01 - -1 996-1 2-31 .

På fråga om hur föreningens medel är placerade informerade kassören att likvida
medelfinns placerade på bankkonto resp. Postgirokonto vilka båda ger ungefår
lika ränteavkastning. Räntan ligger f.n. på en nivå om ca.2 sÄ.

$ 6. Revlsorernas
Revbor Birgit Pihlläste retrisorernas berätebe. berättielss

S 7. Ansvarsirlhet
Stämman bwiljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

S 8. Arets
Ståmman beslöt att årets underskott på kr 41879.88 skallföras i ny räkning. underskoft

S 9. Proposltlon från
I anslutning till löregående ståmmas motion angående frågan om lokal avfalls- styrelsen
hantering inom Bronsp(an hade styrelsen gjort följande framställning: Ett belopp
om max 20,000 kr araåtes för att projektera miljöbodar och att en tidsflan
fas0stållcs för proJektet.
lnnan ståmman gicktill beslut redogjorde arbetsgruppens deiltagare Mats Petersson
och Ola Wikström på ett föredömligrt sått för vad de kommit fram till i sitt arbete och
som dessutom finns redogjortför i en skrifrig rapporttillgånglig för alla medlemmar
hos arbetsgruppmedlemarnä. Efier denna redogörelse hade några medlemmar
vissa frågor som klargjordes.
Stilmman kom enhälligil fram tillatt den presenterade lramstållningen från styrelsen
skallstödjas och att arbetet med projektering kommer igång snarast möjligrt.



$ 10.
Ståmman beslöt att arvoden till styrebe, revisorer och maskinist fastställes till

konor 2453A:- örs. lika föregående verksamhetsår, dus arbetsgivaravgifter.

g 1{. lnkomst- rasP-

Styrebens förslag till inkomst- och utgiftstat samt debrleringslångd fÖredrogs ublttstat
och kommentrerades av kassören ErikWredling och godkåndes därefter av

stämman.

S f2. Val av stYrelse'
Tillstyrebeledamöter lör 2 är valdes Magnus Månson, Petgr Haglund samt ledamöter rssp-

Mats Pefiersson (alla omval) . Till styrelseordförande för 1 år valdes Magnus styrelseordf.
Månson (omval).Till styrelsesuppleant lN 2 är valdes Bo Larsson (nWali.

Börje Hrilesson
Christer Edström
Asbjörn o. Anette AmhYaern
Chrbter $ahlberg

Bronslcifrelsatan 24
Kantyxgatan 7
Bronsdolksgatan 29
LurHåsargatan 23
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Arvoden

Val av revisorer
och revlsorsuPPl.

övriga frågor

s {3.
Till revborerför et årvaldes Kurt Nilsson och Birgit Pihl(båda omval).
Till revisorsuppleant fdr ett år valdes Nils'Erik Obson (nWal).

$ 14. Val av valbe'
Tillvalberedning för ett år valde Kjell-.Ovar Gustarason, Hans-Olof Persson rednlng
(sammankallande), Bemt Nordqvist (samfliga omval) samt Bo SahlstrÖm

(nWal).

$ 15. Gårdarnas

Gårdarnas kontaktpersoner för inneuarande verlsamhetsår bekåftades till: kontaktpersonet

- Angående enkäten vad gåller betysning på garagelängorna kunde arbetsgrupps-

medlemmen Ola Wlfstriim meddela teiljånOe- 69 medlemmar har svarat på enkäten,

varav 44 var intresserade av att föreningen bekostar uppEättning av befysningsarma-
turer och 25 var emot. Detta innebär att endast 35 % av fÖreningens medlemmar har

tillstyrkt att proj ektet f o rtsäter.
Ståtmman skred dessutom tillomröstning ifrågan och med lmapp majoritet segrade
nej-sidan, varför b€slöb att fÖreningen ej driver årendet vidare.

Oå står naturligrtvb varje gård dler medlem fritt at driva deta på privat bas och even-

tuellt få en samltåmmig betysningssituation till stånd på garagelängorna'
- Magnus Månson informerade kort om att medlemmarna uppmanas vata mycket

observanta på om deras värmeomformare börjar låcka. Detta syns normalt ej

utanpå men kan avslöjas genom mlssljud iomformaren och genom ett antalenkla
tester som var och en kan göra. lnformation om denna febökning dbtilbueras
till alla husågare för insåttning i huspårmen.
Det år vildgt afi snabbt lokalbera och åtgårda en läcka eftersom denna annars kan

orsaka sådant överhyck i radLiatoslingan, som år gemensam för dla radhus, att
radiatorventilerna kan börja låcka.
- Mangus Månson informerade också om att detfinns avstängningsventiler fÖr tapp
vatnei'under husen, en ventil per huslänga. Dessa ventiler skall användas når vatnet
måste stångm av i hus/långa.
- På fråga fän en medlem meOOetaCes atttrappstegen in till garageförråden år vars och

ens egendom och följakfligen skallunderhållas av husägaren-
- En rileApm tog upp lrågän om hastigheten för bilar på gårdsgatorna. Magnus Månson

informerade att denna tråga har varit uppe med jåmna mellanrum under åren. Man kan

bara konstatera att krypfart är den maximala hastigheten som mänskligil att dÖma år
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lämilig. De boende uppmanas dårför at be sina besökara att visa stÖrsta mÖjliga hån'
syn och helst undvika infart på gårdsgatorna.
- kassOren Erik Wredling påminde om at åkgråsHipparen skall rengöras under klipf
bordet efier varie använåning. Vatenbesprutning skall bara gÖrm glnder klippbordet

utan att tippa maskinen.

s {7.
Ordförande Magnus Månson tackade de nårvarande för vbat intresse och fÖr-

klarade åre'ts ståmma fÖr avslutad.

Västerås, 1997-A5-27

Justeras:

Lars Anneteg

Avslutnlng

Peter Haglund

Nils Glaveby


